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Hřiště a volnočasové areály Dámský klub Hasiči Cvrčovice

Vážení spoluobčané,
jarní období v naší obci je spojeno opět se standartní-
mi pracemi a počátkem realizace všech zamýšlených 
projektů. Naši dva pracovníci bojují s travním poros-
tem na všech frontách. Obecní technika je vytížena 
na maximální možnou míru. Snad se nám daří udržovat 
obec v dobrém stavu. Jedním z těchto strojů je malotraktor 
Goliáš, kterého máme již 11 let. V posledních dvou letech 
byl více v servisech než na ploše, ale tento stroj se za ta léta 
osvědčil a proto jsem přistoupil k zakoupení stejného tipu 
stroje, který je připraven v obecní stodole k novému startu. 
Starý je ještě stále provozován, ale je natolik opotřebován, 
že nemůže tuto sezonu již přežít. Udržet obecní techniku 
v provozuschopném stavu není vůbec jednoduché.   

Nadále se budeme snažit udržet travní plochy v přija-
telném stavu tak, aby naše obec byla pro nás všechny na 
pohled líbivá. Naši pracovníci však nesekají na obci jen 
trávu, ale dělají spoustu dalších činností, které nejsou 
na první pohled viditelné. Každé pondělí a pátek jsou 

vyváženy všechny obecní odpadkové koše, jsou 
průběžně opravovány a rovněž dochází k úklidu 
hnízd na papírový a plastový odpad. Prosím všechny 
občany, aby nedocházelo k ukládání komunálního 

odpadu do těchto hnízd, a aby kartonové krabice od 
zboží byly sešlapávány do menších rozměrů. Na mostě 
přes řeku dochází k posunu příčných fošen, které naši 
pracovníci průběžně rovnají a utahují vodorovné spoje 
u krajů mostní konstrukce. Na spojnici od nové zástavby 
k Pohořelicím byly nainstalovány dvě nové lavičky, jedna 
u křížku a druhá na osvětlené komunikaci směrem k za-
stavěné oblasti. Snad nám je hned zase někdo nezničí nebo 
neodcizí. Je spousta dalších činností, které naši pracovníci 
na obci vykonávají a patří jim za to poděkování, protože 
udržují důstojné prostředí pro nás všechny bez rozdílu.

     Nyní již k probíhajícím investičním akcím. Tak jak 
bylo rozhodnuto na zastupitelstvu naší obce bylo při-
stoupeno k jednotlivým realizacím. V obecním hostinci 
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byly komplexně opraveny dámské a pánské toalety, které 
svým vzhledem dělaly ostudu při pořádání všech, nejen 
obecních akcí. Pevně věřím, že současný stav je pro dalších 
nejméně 20 let více než vyhovující. 

     Mnohem větší a významnější investicí je rekonstrukce 
zanedbaných prostor v pravé části hostince. Byl vybu-
dován malý sál s kapacitou cca 36 osob s kompletním 
zázemím, a to přípravnou jídel, výdejním oknem, vlastním 
topením a toaletami. Celý prostor je úplně nový a je určen 
k pořádání oslav narozenin, malé svatby a podobným 
akcím. Pronájem těchto prostor bude plně v kompetenci 
Obce Cvrčovice a je nezávislý na provozu hostince. V sou-
časné době dochází k dovybavení prostor židlemi, stoly, 
nádobím a sklem. O výši nájemného bude rozhodovat 
zastupitelstvo obce.

     Další investicí je výměna starých dřevěných autobu-
sových zastávek IDS. Především zastávka u učiliště už 
byla v žalostném stavu a hrozilo její zřícení. Dřevěné 
podpěry byly uhnilé a rámová konstrukce se rozpadala. 
Za této situace jsme rozhodli, že dojde k výměně obou 

starých zastávek. Nové zastávky budou v provedení tzv. 
antivandal o rozměru 4 x 2 metry a budou zde umístěny 
dvě lavičky. Pracovníci obce již provedli přípravné práce 
spočívající ve vybudování kotvících patek a odstranění 
starých zastávek. Montáž by měla proběhnout v termínu 
od 12.-16.6.2025.  

     Nepřehlédnutelnou akcí je rekonstrukce naší stávající 
ostudné hasičské zbrojnice. Pamětníci vědí, že původní 
byla dřevěná, následně zděnou v levé části a po-té pří-
stavbu v části pravé. Nově vznikající hasičská zbrojnice 
bude složena z garáže, společenské místnosti pro mladé 
hasiče a sociálního zázemí. Naše SDH úzce spolupracuje 
s obcí a má širokou členskou základnu. Především však 
vychovává a věnuje se mladým hasičům, kteří reprezen-
tují naši obec na četných hasičských závodech. Pro tuto 
investici byl uplatněn dotační titul.

     Nadále pracuji na kulturním dědictví naší obce a po 
obnově soch sv. Urbana u našeho hřbitova a sv. J. Nepo-
muckého u kostela se mi podařilo získat dotaci na opravu 
sochy kříže, který byl původně umístěn po levé straně 
při vchodu do našeho kostela. V současné době je kříž 
restaurován a po provedených pracích bude umístěn 
na původní místo. Přikládám historické foto původního 
umístění.

     V mezidobí proběhly v naší obci tři akce organizované 
naší kulturní komisí, pálení čarodějnic, Den matek a dět-
ský den. Všechny tyto akce považuji za dobře připravené 
a úspěšné. Děkuji všem, kteří se na těchto akcích podíleli. 
V letních měsících nás čekají naše cvrčovické hody, na 
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Zasedání Zastupitelstva obce
18. veřejné zasedání zastupitelstva obce 
konaného dne 24. března 2025 v 19 hod.
Program:
Rozpočet obce na rok 2025
• Hasičská zbrojnice – dotace MMR 30 %
• Kříž u kostela – dotace MZE 70 %
• Zámeček – dotace MMR – vyřazeno z rozpočtu obce
• Kabiny – dotace NSA 70 %
• Komunální technika - „Nakladač MultiOne 5.3 K“ 

- dotace MMR 30 %
• Oprava pohostinství (první akce – oprava spole-

čenské místnosti se Zázemím,  druhá akce – oprava 
stávajících sociálních zařízení)

• Skluzavky na dětské hřiště
• Pojištění majetku

Žádosti o dotace z rozpočtu obce: 
• Středisko volného času Pohořelice -10.000,- Kč
• Karel Zoufalý - 20.000,- Kč
• Vodácký klub Ichtiadr - 10.000,- Kč
• SDH Cvrčovice - 43.500,- Kč
• Myslivecký spolek Pohořelice - 70.000,- Kč

Informace starosty
• proběhla kontrola odpadového hospodářství – 

získali jsme stříbrný  
• certifikát v kategorii Ekologická obec
• informoval o probíhající hloubkové kontrola na 

dotaci na Veřejné osvětlení  z MPO
• pořídí se dvě nové autobusové zastávky

19. veřejné zasedání zastupitelstva obce
Konaného 9. června 2025 v 19 hod.
Program:
• Záměr nájmu pozemku p. č. 5298, LV 10001, k. ú. 

Cvrčovice u Pohořelic - schváleno, smlouva bude 
pro Myslivecký spolek Pohořelice      

• Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného
•  břemene č. HO-001030090065/001- MOPR
•  - schváleno
• Smlouva o příspěvku ve věci spolufinancování 

sociálních služeb v síti ORP Pohořelice pro rok 
2025 - schváleno            

• Stanovy společenství obcí Pohořelicko, změna 
stanov, schválení přistoupení obce  Vlasatice  
- schváleno

• Žádost obce Domanín o dar na odstranění škod po 
přívalových deštích -  neschváleno

• Účetní závěrka MŠ za rok 2024 - schváleno
• Účetní závěrka obce za rok 2024 - schváleno
• Závěrečný účet obce za rok 2024 - schváleno
• Schválení vyhlášky o nočním klidu pro rok 2025
• Prodej části pozemků p. č. 121/12 v rozsahu 111 m² 

a p. č.  5273–38 m², 36 m², 36 m², 35 m²

Informace starosty 
• probíhá rekonstrukce hasičské zbrojnice
• SDH požádali o příspěvek na nákup dodávkového 

vozidla v částce 200 000 Kč - schváleno
• nákup obecního vozidle Seat Ibiza – schváleno
• kříž u kostela – měl by být hotový na podzim
• zámeček – dotace je zrušena
• kabiny – na dotaci stále čekáme
• oprava pohostinství – první akce je dokončena, 

oprava společenské místnosti se zázemím se 
dokončuje

• schváleno vyhotovení projektové dokumentace za 
účelem získání dotace na opravu komunikace na 
pozemku p. č. 5218

• schváleno navýšení školkovného od 9/ 2025 na 
600 Kč

•  montáž nových autobusových zastávek proběhne 
13. 6 .2025

které se podle dostupných informací stárky a stárci již 
připravují a Cvrčovický biatlon a Cvrčovická neckyáda. 
Na všechny tyto akce Vás srdečně zvu. 

Přeji Vám všem příjemné prožití letních měsíců.
Mgr. Pavel Endlicher, starosta obce

Do konce května měla být uhrazena nejméně jedna polo-
vina částky POPLATKU ZA SVOZ KOMUNÁLNÍHO 
ODPADU. Několik našich spoluobčanů tak doposud 
neučinilo, popřípadě uhradilo chybnou částku. Pro rok 
2025 činí poplatek  700,- Kč/osoba. Děti do jednoho 
roku věku jsou od poplatku osvobozeny. Rekreační ob-
jekty jsou zpoplatněny pro rok 2025 částkou 700,- Kč. 
Prosíme o nápravu do konce června než dojde k vy-
zvání obecním úřadem. Poplatek můžete uhradit na 
č.ú. 1382199389/0800, jako variabilní symbol uvádějte 
příjmení a číslo popisné nebo můžete částku uhradit 
v úřední hodiny na obecním úřadě. Do konce října musí 
být poplatek uhrazen v plné výši.
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Dětská hřiště a volnočasové areály v Cvrčovicích
Zanedlouho začíná pro děti nejlepší část roku, prázd-

niny. Spousta dětí de chystá ne cestování se svými rodiči 
po tuzemsku či do zahraničí, některé zažijí dobrodružné 
dny na dětském táboře, další budou trávit část u babiček 
a dědečků. Ale nastanou nejen pro děti i chvíle nudy.
Obec Cvrčovice nabízí svým obyvatelům a návštěvní-

kům řadu krásných a udržovaných míst, kde si mohou 
děti bezpečně hrát, rodiče odpočinout a sportovně nala-
dění občané rozhýbat tělo. V následujícím přehledu vám 
představujeme jednotlivé hřiště a volnočasové areály, 
které se nacházejí v různých částech obce.

Hřiště za obecním úřadem – klid v centru obce
Toto hřiště je ideálním místem především pro menší 

děti. Najdeme zde klasický kolotoč, pružinová houpadla 
ve tvaru zvířátek, lanový chodník pro trénink rovnováhy 
a centrální ohniště obklopené kruhem betonových lavic, 
které lze využít s přáteli k letnímu grilování či opékání 
špekáčků. Zázemí doplňuje útulný dřevěný altán, který 
nabízí příjemné místo k odpočinku nebo schování při 
přeháňce. Díky orientaci hřiště je zde nejpříjemněji ráno 
nebo v podvečer, kdy přirozený stín zajišťuje příjemné 
klima. Během dne se do areálu opírá slunce, proto při 
návštěvě tohoto hřiště nezapomeňte na pitný režim

Hřiště v nové zástavbě – bezpečný prostor mezi 
rodinnými domy
V nové obytné části obce se nachází komorní a pře-

hledné hřiště pro nejmenší. Je vybaveno pískovištěm, 
skluzavkou, houpačkami a pružinovým houpadlem. 
Zajímavým prvkem je plastový tunel se šplhací sítí, 
který děti využívají k prolézání a hrám na schováva-
nou. Prostor doplňují lavičky, odpadkový koš a rozlehlý 
travnatý prostor vhodný pro běhání, míčové hry nebo 
jízdu na odrážedlech.

Volnočasový areál u sportovního hřiště – centrum 
aktivního odpočinku
Tento dominantní prostor nabízí vyžití pro všechny 

generace: dětské hřiště ve stínu stromů s pískovištěm 
a lavičkami, zastřešený altán a multifunkční hřiště 
pro tenis, malou kopanou, nohejbal. Nechybí zde ani 
koš na streetball – městskou formu basketbalu. Hřiště 
je celoročně otevřeno. U hřiště najdete i malý fitpark 
s několika venkovními posilovacími stroji, kde mohou 
procvičit a posílit tělo i dospělí. Obec ještě  plánuje areál 
brzy rozšířit o houpačky a skluzavku, aby nabídka pro 
děti byla ještě pestřejší. V areálu je ideální odpočinek 
po procházce kolem “potůčku” při které lze zahléd-
nout spousty zajímavým zvířat – srnky, bobry, nutrie, 
volavky a další.

Hřiště u Tábořiště u splavu – zábava, pohyb a ob-
čerstvení na jednom místě
Barevné a rozlehlé hřiště sloužící návštěvníkům stánku 

s občerstvením nabízí pestrou herní sestavu s proléza-
čkami, skluzavkou, šplhací sítí i houpačkami. Nechybí 
ani vozítka, pískoviště, odpočinkové zóny a kryté pose-
zení, ze kterého lze sledovat během odpočinku u dobrého 
drinku vaše ratolesti při jejich aktivitách. 

I v naší malé obci je tedy několik míst, kde lze trávit 
volný čas a zabavit děti. Obec Cvrčovice se bude nadále 
snažit zpříjemňovat život našim občanům a návštěv-
níkům obce. Pokud máte vy sami tipy nebo se chcete 
podílet na vylepšení, neváhejte nám toto sdělit. 

Libor Vašíček
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Zdravíme všechny čtenáře Cvrčovických listů z na-
šeho dámského klubu. Chcete vědět, jak se nám daří? 
Stále se  scházíme podle společného naplánování. Rádi 
jsme mezi námi přivítali novou členku našeho klubu 
Marušku Světlíkovou. Také pokračujeme s cvičením 
jógy a novinkou je to, že máme novou cvičitelku Kláru 
Judexovou – je  moc prima a někdy nám dává  trochu 
zabrat. I přes náš pokročilý věk se snažíme zapojit do 

různých akcí – štrůdlování, slavnost dýní, dětský den 
a reagujeme na požadavky kulturní komise. Slavíme naše 
významná životní jubilea a také MDŽ. Spousta našich 
členek jezdí na různé výlety , do lázní a do divadla, kdy 
využívají nabídky z Pohořelic. Často si na našich schůz-
kách ,,jen tak“ povídáme. A o čem? O dětech, o rodině, 

o práci na zahrádce,  o dění v obci, ale také samozřejmě 
o  vaření. Jak jinak?
Dneska bych se s vámi chtěla podělit o nejjednodušší 

recept ke kávě. Jsou to Crumble. Takže jak na ně?
Nachystáme si zapékací porcelánové mističky, které 

vymažeme máslem. Do nich dáme moukou obalené 
ovoce – nejčastěji nastrouhaná jablka,v současné době 
jahody, později maliny, ale i různé jiné ovoce za zahrád-
ky. Připravíme si z mouky, cukru a másla drobenku, 
kterou můžeme vylepšit ovesnými vločkami, lupínky 
mandlí nebo jinými druhy ořechů. Drobenku nasypeme 
na ovoce a dáme péct do trouby vyhřáté na 180 stupňů 
celsia.  Pečeme do růžova a potom ,,. Snad vám bude 
chutnat.
A ještě něco. Víte,že? 

V naší obci pan Zdeněk 
Železný pěstuje již 50 
roků kaktusy. Na dvoře 
ve skleníku jich má 50ks 
a největší s průměrem 
62cm. Je to teda podí-
vaná a nechci vidět to 
přesazování.
A to už je všechno, co 

jsme vám chtěli sdělit.
Za Dámský klub
ve Cvrčovicích 

Šalandová Lenka 

Něco málo z dámského klubu

  Dne 24. května 2025 se ve Cvrčovicích na řece Jihlavě 
uskutečnilo 3. kolo 11. ročníku SIT ON TOP CUP 2025. 
Závod pořádal Český svaz Sit on topů ve spolupráci s vo-
dáckými kluby Neptun Vyškov a Ichtiandr Cvrčovice. 
V hodnotícím žebříčku je závod pořádaný ve Cvrčovi-
cích hodnocen na prvním místě. Jedná se o spojení tří 
disciplín a to slalomu, sprintu a sjezdu spojeného se 
střelbou ze vzduchovky na sklopné biatlonistické ter-
če. Časy se sčítají a nejlepší v každé kategorii získává 
8 bodů do celkového hodnocení. 4. kolo se uskuteční 22. 
června 2025 v Pístovicích na rybníce. Závody na sit on 
topech je nové odvětví vodáckého sportu a je otevřeno 
každému, kdo rád jezdí na lodích. Více informací najdete 
na stránkách sitontop.webnode.cz.
     V tomto roce vodácký klub Ichtiandr Cvrčovice 

bude pořádat 2. srpna 2025 25. ročník Cvrčovického 
džbánku, který při svém vzniku navázal na Hodonínský 
koštýř, jenž se jezdil na řece Moravě v Hodoníně, jak na 
motorových člunech (Velký koštýř), tak i na závodních 
pramicích (Malý koštýř). Hodonínský koštýř skončil 

desátým ročníkem. V té době ukončil i činnost jeden 
z největších vodáckých klubů na Jižní Moravě  a to Luňák 
Hodonín díky velkému (ne)pochopení tehdejších před-
stavitelů města Hodonín. Toliko historie. Na  Cvrčovický 
džbánek zveme každého, kdo umí pádlovat. Propozice 
závodu jsou na stránkách obce v rubrice kultura a sport. 

Ing.Bc. Jaroslav Šalanda, předseda 

Vodácký klub Ichtiandr Cvrčovice
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Vážení spoluobčané,
rádi bychom vás informovali o činnosti SDH Cvrčovice.
Dne 12.4. jsme v naší obci uspořádali železnou sobo-

tu, kde jsme nashromáždili 48 733 kg železného šrotu 
od vás občanů. Chtěli bychom poděkovat všem, kteří 
přispěli železným šrotem a všem členům co se podíleli 
na hladkém průběhu této akce.
Dále bychom vás chtěli informovat o stále probíhající 

soutěžní sezóně 2025. V současné době máme celkem 
4 týmy a to mladší žáky (6-11 let), starší žáky (12-15 let), 
dorost (15-18 let) a družstvo mužů (18+ let).
První jarní závody sezóny mladých hasičů se konaly 

u nás ve Cvrčovicích na splavě dne 3.5.2025. Bohužel 
kvůli nemoci se naše družstvo mladších žáků nezúčast-
nilo. Mladších žáků bylo celkem 7 družstev. Družstvu 
starších žáků se moc nevedlo, možná za to může nervo-
zita z domácího prostředí a umístili se na 7. místě z 9, 
snad se příště podaří obsadit medailové umístění jako 
vloni. Chtěli bychom poděkovat panu senátorovi Robertu 
Šlachtovi a našemu starostovi panu Pavlu Endlichero-
vi za podporu a zahájení soutěže. Dále bychom chtěli 
poděkovat panu Rybeckému, všem soutěžícím a všem 
divákům co se přišli podívat na skvělé výkony soutěží-
cích. S poděkováním nezapomínáme ani na členy SDH 
co se o tuto akci starali. Další závody se konaly  dne 10.5 
ve Velkých Pavlovicích, kde opět závodili pouze starší 
žáci a umístili se na 6. místě z 13 družstev. Poté v sobotu 
17.5. naše družstvo starších žáků jelo do Drnholce, kde 
se konalo okresní kolo v požárním sportu, zde obsadili 
4. místo. Hned v neděli 18.5. se konalo okresní kolo 
běhu na 60 m s překážkami pro jednotlivce. Jedná se 
o postupovou soutěž, z našeho SDH se 3 závodníci pro-
bojovali do krajského kola, kde budou soutěžit o postup 
na mistrovství ČR v této disciplíně. Jedná se o Lukáše 
Kukola, který se umístil na 2. místě, Emu Šuralovou, 
která byla na 3. místě, a Adéla Schömbaumová, která 
byla na 7. místě. Krajské kolo se bude konat 14.6. ve Ve-
selí nad Moravou. Dne 24.5. jsme se zúčastnili závodů 
v Novosedlech, konečně i s naším družstvem mladších 
žáků, posílené o nové 3 závodníky, a nevedlo se jim vůbec 

špatně, vybojovali 4. místo z 9, kde chybělo pouze 0,5s 
od třetího místa. Starší žáci obsadili 5. místo z 11. Dne 7.6. 
naše dvě družstva jela do Ladné, kde mladší žáci skončili 
3. z 9 a starší 2. z 8. Takže konečně jsme si domů dovezli 
i nějaké ty poháry. V průběhu června máme v plánu se 
zúčastnit ještě pár závodů a snad dovést i další poháry. 
Chtěli bychom poděkovat všem závodníkům a jejich 
rodičům, kteří s námi jezdí na závody a pomáhají nám 
s dopravou a zabezpečením na soutěžích. A samozřejmě 
chceme poděkovat i našim vedoucím a trenérům, kteří 
se o tyto děti starají.
Závodní sezóna týmů dorostu a mužů začala okrsko-

vým kolem v pátek 16.5 v Bulharech. Pro dorost to byly 
úplně první závody v životě, v této kategorii. Nakonec 
obsadili 4. místo s časem 34,90. Týmu mužů se vůbec 
nedařilo, první pokus se zamotala hadice u proudnice pod 
izolepou, druhý pokus se jim rozpojil spoj na savicích, 
tudíž obdrželi 2x neplatný pokus a skončili na 7. místě. 
Tyto dva týmy se budou celou sezónu zúčastňovat závodů 
Břeclavské Hasičské Ligy (BHL), kterých je celkem 11 
tento rok. V BHL se sbírají body za umístění a na konci 
sezóny se vyhlásí nejlepší týmy ligy za uplynulý rok. 
První dva již proběhli. První byly Jezeřany-Maršovice 
dne 24.5., kde Dorost byl 12. z 13 s časem 54,30, zde byl 
problém s kamínkem v proudnici, který rozprášil proud 
a bylo velice obtížné sestřelit terč. Mužskému týmu se 
dále nedařilo a kvůli rozpojeným savicím znovu NP 
a děleném 19. místo z 20 týmů. Druhé kolo se konalo 
v Pasohlávkách, kde se Dorost umístil na 10. místě z 12 
s časem 37,47, zde byl lehký zádrhel na rozdělovači. 
Mužský tým konečně překonal smůlu a s časem 29,16 
obsadil 11. místo. Aktuálně má tým dorostu 3 body a tým 
mužů 1 bod v celkovém hodnocení BHL. 
Na závěr bychom chtěli znovu poděkovat všem ak-

tivním členům, co se podíleli na akcích, soutěžícím, 
co reprezentují naše SDH a naši obec po celém okresu 
Břeclav, a rodičům co nám pomáhají s mladými hasiči.

Starosta SDH Roman Křivánek
Bc. Roman Křivánek
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KALENDÁŘ KULTURNÍCH AKCÍ

ČERVENEC	 19.	7.	 SVATOJAKUBSKÉ	HODY	–
	 	 STÁRCI	A	STÁRKY

SRPEN	 2.	8.	 CVRČOVICKÝ	BIATLON	–	
	 	 DYNAMO		CVRČOVICE

	 9.	8.	 NECKYÁDA	–	KAREL	ZOUFALÝ
	 	 A	OBEC	CVRČOVICE

ZÁŘÍ	 		 KÁCENÍ	MÁJE	–	STÁRCI
	 	 A	STÁRKY

ŘÍJEN	 11.	10.	 DÝŇOVÁNÍ	–	KULTURNÍ	
	 	 KOMISE

PROSINEC	 6.	12.	 MIKULÁŠ	–	KULTURNÍ	KOMISE

Piña Colada 
Suroviny
• led 1 a 1/2 hrnku
• ananas (čerstvý, nakrájený na 

kousky a zmražený) 1/2 hrnku
• ananasový džus 60 ml
• kokosové mléko 60 ml
• bílý rum 50 ml
• tmavý rum 30 ml
Na ozdobu
• ananas (plátky )
• třešně (koktejlové )
Postup přípravy
1. Všechny ingredience (kromě 

těch na ozdobu) dejte do mixé-
ru a mixujte úplně dohladka.

2. Přelijte do vysokých koktej-
lových sklenic nebo do jiných 
libovolných vysokých sklenic.

3. Ozdobte klínky čerstvého 
ananasu, naloženou koktej-
lovou třešní a ideálně i kok-
tejlovým paraplíčkem, aby byl 
dojem dokonalý.

Omalovánka:

Tip na letní drink


